

May SMS

رسائل شهر مايو

2 nd May 2018	<p>Dear Parents, We would like to remind you that tomorrow 3rd of May, is a professional development training day for teachers, so there will be no school for students.</p>	<p>أولياء الأمور الكرام، نود تذكيركم بأن غداً الموافق 3 مايو سيكون يوم عطلة رسمية للطلبة، حيث ستتلقى المعلمات تدريباً للتطوير المهني</p>
3 rd May 2018	<p>Dear parents, Your daughter is signed up to take the SAT in school on Saturday May 5, 2018. Please be reminded that she needs to: Bring her ID or Passport with the printed admission ticket, bring a calculator, a HB2 pencil and an eraser, and to bring snacks with her. The students should be in school at 7:45am and they will finish at 12:00pm without essay, 12:55pm with essay</p> <p>Dear Parents, You can now register for Bus service for academic year 2018/2019, please fill the registration form by clicking on below link https://goo.gl/forms/DssyPKHuliYBSVKC2</p>	<p>أولياء الأمور الكرام.. يرجى العلم بأن ابنتكم ستأخذ امتحان السات في المدرسة يوم السبت الموافق 5 مايو 2018، يرجى العلم بأنها ستحتاج لإحضار بطاقة الهوية أو جواز السفر مع بطاقة التسجيل (مطبوعة) وإحضار آلة حاسبة وقلم رصاص HB2 ومحاة وإحضار وجبة خفيفة معها. يجب على الطلبة الحضور إلى المدرسة في الساعة 7:45 ص، حيث سينهون أداء الامتحان في الساعة 12:00 م بدون كتابة المقال، وسيتهون من أدائه الساعة 12:50 م مع كتابتهم للمقال.</p> <p>أولياء الأمور الكرام، يمكنكم التسجيل الآن في خدمة النقل بالحافلات للعام الدراسي 2018-2019 من خلال تعبئة نموذج التسجيل عن طريق الضغط على الرابط أدناه: https://goo.gl/forms/s9iwWmoqJvx8ZoCv2</p>